
UCHWAŁA Nr VIII.111.2024 

RADY MIASTA PRUSZKOWA 

   z dnia 28 listopada 2024 r. 

 

 

w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 2 września 2024 roku 

 

Na podstawie art. 18b ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym                         

(Dz. U. z 2024 r. poz. 609 i721) oraz art. 9 ust. 2 ustawy z dnia 11 lipca 2014 r. o petycjach 

(Dz. U. z 2018 r. poz. 870) uchwala się, co następuje: 

 

§  1. Uznaje się petycję złożoną w dniu 2 września 2024 roku dotyczącą otworzenia 

w Pruszkowie izby wytrzeźwień za zasadną z przyczyn wskazanych w uzasadnieniu                                 

do uchwały. 

 

§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Rady Miasta Pruszkowa 

zobowiązując Przewodniczącego do doręczenia uchwały składającemu petycję. 

 

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

Przewodniczący 

Rady Miasta Pruszkowa 

 

Karol Chlebiński 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



UZASADNIENIE 

DO UCHWAŁY W SPRAWIE ROZPATRZENIA PETYCJI 

 

W dniu 2 września 2024 roku do Rady Miasta Pruszkowa wpłynęła petycja dotycząca 

utworzenia Izby Wytrzeźwień na terenie Mazowieckiego Specjalistycznego Centrum Zdrowia 

im. prof. Jana Mazurkiewicza w Pruszkowie. 

 

Rada Miasta Pruszkowa w dniu 26 września 2024 roku Uchwałą nr VI.76.2024 

przekazała petycję do rozpatrzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

 

Na posiedzenie Komisji zaproszony został składający petycję oraz Komendant Straży 

Miejskiej w Pruszkowie.  

W wyniku dyskusji Komisja stwierdziła, że choć petycja jest zasadna, to realizacja 

przedsięwzięcia przekracza możliwości finansowe Gminy Pruszków. Jednakże, biorąc pod 

uwagę potencjalne korzyści dla sąsiednich gmin i powiatów oraz fakt, że Szpital podlega 

Samorządowi Województwa Mazowieckiego, Komisja uznała za zasadne skierowanie sprawy 

na szczebel powiatowy. 

Powiat Pruszkowski, dysponując odpowiednimi zasobami i strukturami, zdaniem członków 

Komisji jest w stanie opracować plan utworzenia Izby Wytrzeźwień, koordynować 

współpracę między gminami oraz ustalić zasady jej finansowania i/lub współfinansowania.  

. 

W związku z powyższym, Komisja uznała petycję za zasadną i rekomenduje przekazanie jej         

do Starosty Pruszkowskiego celem dalszego procedowania. 

 

 

   

 

Przewodniczący  Komisji 

 

 

Jacek Rybczyński 

 

 

 


